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Men det hadde gjesten på Barnas Kretsmøte – Jann 
Karlsen. Inne i den prikkete kofferten sin, hadde 
han med seg dukkene Guttorm Grønske og Morten 
Christensen (populært kalt MC). Gjennom dukkene 
og en utkledd Jann, fikk barna møte Simon. Da 
Jesus ville ha han til menneskefisker, da han gikk på 
vannet, da han fornektet Jesus og til slutt da han 
fikk navnet Peter og ble kalt til å bygge Guds rike på 
jord.

Vi er veldig glade for å kunne ha med oss Jann 
denne helgen! Barna satt som tente lys og fulgte 
med, så vi håper Jann og dukkene kommer tilbake 
en annen gang.

Helgen på Barnas Kretsmøte inneholdt også mye 
annet. Særlig populært var det med hoppeslott 
og boomfight. For ikke å snakke om da til og 
med Jann Karlsen ville hoppe og bli dyttet ned av 
bommen! Innimellom hoppingen ble det også tid 
til vaffelsteking (og selvfølgelig spising), hobby, 
tårnbygging og leking. Pølsegrilling i gapahuken 
fikk vi også med oss.

Barnas Kretsmøte ble avsluttet  med 
generasjonsfest i gymsalen. Ledere og deltakere 
fra Barnas Kretsmøte leste bibelvers, Jann Karlsen 
og dukkene fortalte oss mer om Peter på en 
spennende og engasjerende måte og barna sang 
for oss.

Da gjenstår det bare å si takk for en flott fest og et 
flott Barnas Årsmøte! Og ikke minst – tusen hjertelig 
takk til alle tenåringene som stilte opp som ledere. 
De passet barn, sang, hoppet med barna, bygde 
tårn, stekte vafler, tegnet, telte barn og solgte 
pølser. Dere er høyt verdsatt!

Hilsen Gunnlaug og Grete-Marita

ET VELLYKKET ÅRSMØTE

«Og Han (Jesus) er 
selv soningen for våre 
synder, og det ikke 
bare for våre, men 
også for hele verdens.”
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Leder
TAKK FOR KRETSMØTET!
Det er med stor takknemlighet jeg og mange 
andre ser tilbake på årets kretsmøte på Molde 
Folkehøgskole.

Mange gode samlinger som du kan lese om ellers i bladet, 
godt fellesskap, gode samtaler, god mat, oppmuntrende 
forkynnelse og god sang- og musikk er viktige stikkord 
når vi skal summere opp årets viktigste og største samling.

Takk til alle som kom og gjorde helga til en festhelg. Takk 
til ansatte, medlemmer i kretsstyret og andre frivillige for 
stor innsats med å sy sammen alle arbeidsoppgavene 
som må løses en slik helg for at alt skal flyte på best mulig 
måte.  Takk til Molde Folkehøgskole for den gode måten 
de tok imot årsmøtet på.

Vi gleder oss over de mange hundre som var innom i 
løpet av disse to dagene. Samtidig er det fremdeles en 
viktig oppgave for oss å gjøre folk oppmerksomme på 
hvilket godt tilbud årsmøtet i NRI faktisk er. Dette er noe 
av det vi vil se nærmere på frem mot neste årsmøte på 
Høgtun. Vi vet av erfaring at det er mulig å samle langt 
flere denne helga enn det vi gjorde i år. 

Det er min bønn og mitt håp at kretsmøtet ble til glede 
og inspirasjon. Vi er mange når vi kommer sammen, og 
vi står sammen om et viktig oppdrag.  Uavhengig av alle 
ytre forhold, uavhengig av det som er positivt og det 
som er negativt – akkurat nå er det du og jeg som har fått 
oppdraget om å fortelle videre historien om Jesus.

«Hva er indremisjon»» - spurte en av utsendingene på 
forhandlingsmøtet? Er det ImF, NRI, den lokale foreninga 
eller er det du og jeg?

«Med Guds ord til bedehusfolket, eller til folket?» - var et 
annet av spørsmålene som ble reist. Hva gjør vi for å nå ut 
forbi bedehusets vegger med budskapet vårt?

Årsmeldingen for 2012 var ærlig i forhold til tall og fakta 
som viser utviklingen i arbeidet vårt de siste tyve år. Dette 
var noe mange satte stor pris på mens andre opplevde 
det for negativ. 

Uansett, vi vil gå videre med Jesus! Vi vil fortelle andre om 
det vi har opplevd når vi møtte Jesus! Ja, for vi vil det, ikke 
sant?

Årets årsmøte har bidratt til at jeg gleder meg til 
fortsettelsen i NRI. Ja, vi har både utfordringer og 
problemer vi må arbeide med. Men det er Herren selv 
som har gitt oss oppdraget, og det er han som har ansvar 
for sitt rikes arbeid.

«Himmelens  Gud, han vil la det lykkes for oss og vi 
hans tjenere vil gå i gang og bygge»  
Nehemia 2,20  

Arild Ove Halås
Kretsleder Nordmøre og Romsdal Indremisjon
ao.halaas@imf.no 
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Lørdagskvelden var det andakt, quiz, pizza og kaker i internatstuen 
på Nordborg. Sverre Dag Ljønes fortalte ungdommene historien og 
Daniel og vennene som ble kastet i ildovnen fordi de ikke ville tilbe 
andre enn Gud, men at Gud reddet dem. Det kan være vanskelig for 
oss også å fortelle at vi er kristne, men vi har en Gud som alltid går 
med oss.

Ungdommene fulgte nøye med på det Sverre Dag fortalte, spesielt 
oppmerksomme var de på det han fortalte om seg selv, for quizen 
skulle nemlig handle om han. Hva heter han han, hvor gammel er han, 
hvor mange barn har han og mye mer. Men det mest engasjerende 
var nok da de skulle lete etter 100 bilder av Sverre Dag som var gjemt 
rundt om i internatstuen…

Vi er glade for de ungdommene som er i sammenhengen vår og håper 
de har hatt et flott kretsmøte!

PizzaKVELd 
                 foR ungdoMMEnE

VISTHUS LEIRSTED,  6364 VISTDAL,  søker etter:

DAGLIG  LEDER   /   KOKK

Vår «husmor»  gjennom mange år, slutter 
og vi trenger ny daglig leder og/eller kokk.
Ta kontakt snarest  for nærmere opplysninger.

Nordmøre og Romsdal Indremisjon
Telf 71 25 27 31  - E-post  nri.@imf.no
www.nri-imf.no  -  www.nri-ung.no  

Ungdommene hadde også sin egen samling på kretsmøtet. 

MIdTsoMMerFesT på VIsTHus
søndag 16. juni

ST. HanS PÅ fRænabu
Søndag 23. juni kl. 18.00

salg av rømmegrøt, grilling, 

samlingsstund med andakt, 

hesteskokasting, fotballkamp, 

rådreiing og aktiviteter for 

små og store.

Hjertelig velkommen!

Søndag 11. august
kl. 1100 Formiddagsmøte

kl. 1300 salg av middag

kl. 1430 Avsluttningsmøte

Annbjørg Barane taler

ViSTHuS-dagEn

55 + 
PÅ ViSTHuS 
7. - 11. august
Annbjørg Barane er 
gjestetaler 
Blåtur, hageselskap, 
bibeltimer m.m.
påmelding og 
program til 
kretskontoret

Det var formann i Indremisjonsforbundet, Sverre Dag Ljønes som var 
hovedtaler  under årets kretsmøte. Sverre Dag har en lun og varm måte 
å formidle evangeliet på.  På bibeltimen lørdag var det «Josef og Jesus» 
som var tema, og det var trosstyrkende å høre om sammenhengen 
i Bibelen. På lørdag kveld var det «Jesu gjenkomst» som var tema 
i forkynnelsen og på søndag var temaet «Bli født på nytt» med 
utgangspunkt i Jesu samtale med Nikodemus. Sverre Dag understreket 
at det å være en kristen er helt og fullt Guds verk. Som kristne må vi 
gi næring til det nye livet slik at det vokser og styrkes. «Mat den hvite 
bikkja – sultefor den svarte».

Marianne Juvik Sæbø var årets sanger-gjest sammen med sin faste 
pianist Terje Kleppe. Marianne er en av landets fremste sporaner, og ga 
oss mange flotte opplevelser når hun formidlet evangeliet gjennom 
både gamle og nye sanger. Lørdag kveld hadde hun mini-konsert 
under «Han er min sang og min glede».  Dette er blitt ett av kretsmøtets 
mest populære samlinger, og allsangs-avdelingen ledet av ekteparene 
Smenes og Leithaug varte til godt og vel kl. 2300.

NRI-koret under ledelse av Audun Sæbø deltok med sang gjennom 
hele helga, og vi er svært glade for å ha et så godt kor i kretsen vår.

Fremmøtet på de ulike samlingene var godt, men det hadde 
enda vært rom for flere. Rundt 200 personer deltok både på 
misjonskvelden lørdag og på storsamlingen søndag formiddag. 140 
deltok på sangkvelden lørdag og ca. 180 små og store var med på 
generasjonsfesten søndag ettermiddag.
I kollekter kom det inn i underkant av 90 000,-.

Prosjekt «500» ble lansert både lørdag kveld og søndag formiddag. 
Dette er et forsøk fra kretsstyret om å få 100 nye personer til å gi kr. 
500,- pr. måned til NRI, eller øke sin givertjeneste med tilsvarende 
beløp. Kretsen trenger en inntektsøkning på ca. 500 000,- pr. år for å 
holde oppe bemanningen på dagenes nivå. Vi er svært glade for den 
gode starten på kampanjen, over 30 personer har så langt gått inn som 
nye faste givere eller har økt givertjenesten sin med 500,-.

Takk for gode dager og godt fellesskap. Mange gir uttrykk for at form 
og innhold på kretsmøtet vårt er til glede og inspirasjon. Takk også 
til Molde Folkehøgskole som var vårt gode vertskap i helga. Neste 
års kretsmøte blir på Høgtun Folkehøgskole pinsehelga 2014 med 
generalsekretær Erik Furnes som hovedtaler.

«MaT dEn HViTE biKKja» 
- KRETSMØTET 2013

TEKST: ArILd oVe HALås 
biLdE: JAN INge NAsVIK

TEKST: greTe-MArITA HeIseLdAL
biLdE: JAN INge NAsVIK
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Hvordan har det vært å jobbe på Høgtun i tre år? 
Det har vært tre flotte, men også intense år. Det er kjekt å jobbe så tett 
på en fantastisk elevgruppe. En gir ofte veldig mye av seg selv, men 
selv om en bruker mye krefter på det,  får en også mye igjen.

Hva var motivasjonen for å velge en kristen skole?
At jeg kan være lærer med hele meg selv som innsats. Det jeg tror 
og står for, kan jeg bruke direkte i undervisninga. Jeg trenger ikke bli 
begrensa av meg selv som profesjonell yrkesutøver. Jeg kunne ikke ha 
fronta troa så hardt uten ryggdekning fra skolen.

Hvordan var det å flytte til Torvikbukt?
Det har vært gøy å bli så inkludert. Vi har blitt regna med, og folk vet 
hvem vi er. Kassadamene på Joker hilser oss på fornavn og det er kjekt. 
Det har også vært spennende å se hvordan dugnadsånden i bygda 
fungerer. Allerede første 17 mai ble vi valgt inn i neste års komite. 

Hvordan er situasjonen deres nå?
Det har blitt mer intenst på familiefronten. Ada Marie er et år og vi 
venter en liten om bare få dager. Jeg har tidligere lovet meg selv å 
avslutte på topp, og det er en av grunnene til at jeg slutter på Høgtun 
nå. Jeg ønsker ikke å gå på akkord med egen familie eller jobb. 
Friluftslinja som jeg har krever mange overnattingsdøgn hjemmefra, 
og jeg kjenner at det blir utfordrende med to små. Vi er begge fra 
Ulsteinvik, og det skal bli godt å komme nærmere nær familie. Les: 
barnevakt! Der har jeg fått jobb som barneskolelærer.

Hva har gjort mest inntrykk disse årene? 
Det må være de to tre-ukers skoleturene til Kenya (Hennie var med 
på den ene). Turen gjør noe med elevene, men også med oss lærere. 
Kontrastene gjør inntrykk, men spesielt de personlige møtene. Alle 
historiene, skjebnene får et ansikt. 

Hva kommer du til å savne mest?
Jeg kommer til å savne å gå på tur og stå på ski i arbeidstida. Men, det 
jeg kommer til å savne aller mest er det fantastiske personalet.

Folkehøgskolene våre

Denne gang:

inTERVju MEd KnuT, HEnniE og ada MaRiE ViKEbaKK
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Kretslederen melder
TIl MINNe
Karin Morsund (Aukra) og Edel 
Fyllingsnes (Eide) har gått 
bort siden forrige nummer av 
Indremisjonsnytt kom ut. Vi lyser 
takknemlig fred over deres gode 
minne.

KoNToreT I SoMMer
Kretskontoret blir åpen til vanlig 
tid det meste av sommeren, men 
kan bli stengt i perioder på grunn 
av ferieavvikling. Det kan være 
lurt å ringe på forhånd hvis du vil 
ta turen innom oss.

STUDIeperMISjoN For 
KreTSleDereN
Kretsleder Arild Ove Halås skal 
ha 1 måneds studiepermisjon fra 
20. juni – 20. juli i sommer med 
påfølgende ferie.

www.NrI-IMF.No
Følg oss på nettsidene våre 
gjennom sommeren. Da vil du 
alltid være oppdatert på det som 
skjer både i NRI, i ImF, på skolene 
våre og leirstedene våre.

BeMaNNINGeN på VISTHUS
Vi har i skrivende stund (siste 
dagen i mai) ikke lykkes med å få 
ansatt ny daglig leder på Visthus 
etter at May Iren Mittet sluttet 1. 
juni. Vi arbeider med dette, og er 
interessert i å komme i kontakt 
med folk som kan tenke seg å 
jobbe noen dager eller helger 
pr. måned på kjøkkenet. Er du 
interessert eller vet om noen som 
kan være aktuelle ber vi om at du 
kontakter kretskontoret.

ØKoNoMIeN
Etter 4 måneder har NRI et 
underskudd på ca. 500 000,-. 
Vi tror dette vil kunne rette seg 
etter hvert som vi nå fremover 
får lavere lønnsutgifter enn 
vi hadde i årets første kvartal. 
Kretsstyret har gitt seg selv frist 
frem til jul med å finne løsninger 
for å få kretsøkonomien mer i 
balanse enn den har vært til nå. 
Økt Fast Givertjeneste sammen 
med konkret nedbemanning 
er de to tingene som er mest 
aktuelle i den forbindelse. 
Vi kommer tilbake til dette. 
Samtidig takker vi for alle som 
trofast bidrar med sine gaver til 
indremisjonsarbeidet.

VaNN TIl FræNaBU
I løpet av sommeren blir det 
båret etter vann på Frænabu. Vi 
har i flere år hatt problemer med 
vannforsyningen på ulike måter, 
og nå har driftsstyret vedtatt 
å få en permanent løsning på 
problemet. 

MolDe FrISKole
38 elever er prognosen ved 
skolen pr. 31. mai. Vi håper og tror 
at vi i løpet av sommeren skal få 5 
elever til frem mot skolestart. Det 
er gjort flere ansettelser av nye, 
gode medarbeidere. Følg skolen 
på www.moldefriskole.no 

ISRAEL
Bli med Høgtun folkehøgskole  til Israel 28. september – 8. oktober 
2013.
Program for turen finner du på www.hogtun.no
Reiseledere Randi og Edgar Fredriksen.

Forkurs fredag og lørdag, 13.14. september,  Høgtun Folkehøgskole.

Før vi reiser samles vi en helg på skolen, 13.15. september. Her vil vi undervise 
både om de religiøse,bibelske og de politiske forholdene. Kjell Ove Kleivenes, 
Jon Teigen og Edgar Fredriksen vil undervise.  Temaene finner dere på 
hjemmesiden!

Påmeldingsfrist: 1. august.

I år møtte det 102 utsendinger til forhandlingsmøtet, dette var 6 færre 
enn i fjor. Årsmelding og årsregnskap ble vedtatt enstemmig.

Vi fikk oppmuntrende og gode rapporter fra alle de tre skolene våre 
som alle er gode redskap for å nå dagens ungdom med evangeliet.

Det var ingen spesielle saker som skulle opp til behandling dette året, 
så det var god tid til samtale om arbeidet.  Som vanlig er det mange 
ulike signaler som blir gitt til kretsledelsen og misjonsmedarbeiderne 
lokalt  på forhandlingsmøtet. 

Både arbeidet blant rusmisbrukere, måten vi tar imot nye på bedehuset 
på, gleder over arbeidet ved skolene våre og tanker omkring 
økonomien, forkynnelsens plass i arbeidet vårt, om vi når folket 
med Guds ord eller om vi bare når bedehusfolket, ulike avsnitt av 
årsmeldingen m.m. var tema i innleggene.

Etter at stemmesedlene var talt opp, har vi følgende sammensetning:
 
BUr oG KreTSSTyreT:

Olav Astad (Molde), Jan Egil Gjermundnes (Eidsvåg), Therese Flataker 
Aarsund (Molde), Sveinung Henden (Molde), Kari Sørensen (Molde), 
Sølvi Sæbø  (Aspøya) (1. vara) og Ole Løkra (Molde) (2. vara) utgjør 
Barne- og ungdomsrådet.

Marit Røykenes Dahle (Skåla), Unni Clausen Stenberg (Averøya), Audun 
Sæbø (Aspøya), Terje Henden (Averøya), Sigbjørn Sørli (Måndalen), 
Ottar Schjølberg (Molde), Kjell Bjarte Aarsund (Molde), Asbjørn Ræstad 
(Midsund)  (1. vara) og Leif Harberg (Kristiansund) (2. vara) er det nye 
kretsstyret. Kretsstyret vil konstituere seg i løpet av juni.

VaLg og ViTa 
                    ETTER ÅRSMØTET

I alt var det påmeldt 31 hesteglade jenter i aldersgruppen 4. - 6. klasse. 
I år som i fjor, var det Eriklia som villig tok i mot en gjeng hestegale 
deltakere og nesten like hesteglade ledere tidlig en lørdags morgen. 
På Eriklia fikk de som ville ri på en av gårdens 80 (!) hester lov til det. Det 
var både hunder, kaniner, mus, sultne gjess og til og med en påfugl som 
som fritt gikk rundt til stor glede for barna. Etter en lang dag på tur var 
det godt å komme tilbake til leirstedet.  Der ventet det hjemmelaget 
pizza a la Reidun. 

Helen Reiten var helgas taler. Hun talte over temaet Guds vilje med livet 
mitt. Veldig spennende og lærerikt! Vi var stort sett heldig med været 
denne helga. Barna koste seg både inne og ute. Vi var så heldig å få med 
oss tre flotte hjelpeledere gjennom denne leirhelga! For en velsignelse! 
I tillegg var vi en liten gjeng godt voksne ledere som var så heldig å få 
være med på leir å peke på det aller viktigste, og ikke minst den største 
grunnen for at vi møtes på denne måten, nemlig Jesus!

jEnTER TiL HEST
Siste helgen i april var det klart for et av årets 
mest populære leirer, nemlig «jenter på hest» 
på Frænabu misjonssenter. 

TEKST og biLdE: 
KArI søreNseN

TEKST: ArILd oVe HALås

Takk for flott innsats til: Audun Vesetvik, Johannes Finset og Ottar Dag Fedøy
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FormiddagstreFF eide bedehus
Mandag 6. mai var vi samlet til formiddagstreff 
igjen. Tradisjonen tro, var det bevertning og 
utlodning med masse gevinster. Som vanlig var 
det Gerd Halås som hadde ledelsen, og  12 – 15 
personer var møtt opp. Jan Inge Nasvik holdt 
andakt knyttet til fortellingen om den brennende 
tornebusken. Gud ønsker et møte med den enkelte 
av oss, om ikke på samme måte som med Moses.

høgtunbesøk på Visthus Leirsted
Tirsdag – onsdag  7.-8.mai var elevene m/rektor og 
lærere på besøk på Visthus. Det har nå blitt en liten 
tradisjon at folkehøgskolen «avslutter»  skoleåret 
med en tur til leirstedene våre. Jan Inge Nasvik som 
var ekstrhjelp på Visthus tirsdagen, møtte mange 
av elevene på sykkel inn i Eresfjorden
og på vei over Vistdalsheia. Først i køen kjøret bus-
sen deres med alt utstyret. Etter å ha kommet frem 
til leirstedet og en pust i bakken, var det tid til et 
solid måltid mat, før andre planlagte aktiviteter.

åpent hus  17 mai  kristiansund
Kristiansund Indremisjon arrangere også i år 
«Åpent Hus» i stedet for den tradisjonelle 17.mai-
festen. Åpningstiden var fra kl 11.00 til kl 13.00. 
Dette var tiden etter barnetoget var ferdig og frem 
til andre arrangement startet. Tiltaket slo godt an, 
tross at været ble helt strålende med sol og varme. 
Både eldre, yngre og barn stakk innom for å få kaffe 
og kaker, åresalg og andakt. Her er et bilde av noen  
som var innom.

driFtstyremøte For Visthus
Torsdag 30.mai var driftstyret hjemme hos May Iren 
på Mittet. Dette var hennes nest siste dag på job-
ben. Hun slutter nå etter 19 år som husmor/daglig 
leder på Visthus Leirsted. Det var litt vemodig for 
oss i styret .  Hun har gjort en svært  god innsats på 
leirstedet, og vil bli savnet.  Vi har ennå ikke ansatt 
ny daglig leder og arbeidet med dette vil bli en ut-
fordring for oss. Driftstyremøtet gikk med til å sørge 
for at arrangementer som skal være i nærmeste 
fremtid, vil bli avviklet på en god måte.

søker  ForsamLingsbygger  
i  kristiansund
Er du klar for Pionerarbeid? - Da er du velkommen 
til Kristiansund! Bærer du på et kall til å dele 
evangeliet med nye unge mennesker?
Kristiansund Indremisjon søker etter familier som 
svar ja på dette. Mulighet for en ansettelse i en 
stilling som nybrottsarbeider. Ta kontakt med 
Glenn Nord-Varhaug, telf 952 34 418 – 
E-post g.nord-varhaug@imf.no

Nordmøre og romsdal 
Indremisjon (tilsluttet ImF)

Kretssekretær/Daglig leder: Arild Ove Halås
Kontor: Frænabu misjonssenter
Adresse: 6444 FARSTAD
Telefon: 71 25 27 31
E-post: ao.halaas@imf.no
E-post: nri@imf.no
Internett nri-imf.no eller nri-ung.no
Org.nr. 970 341 862
Bankgiro: 8220.02.80179
Formann: Johannes Finset

aVDelINGer
Visthus ferie- og leirsted
Husmor: May Irene Mittet
Adresse: 6364 Vistdal
Tlf/fax: 71 23 51 46  
E-post: nri@imf.no

Frænabu Misjonssenter
Daglig leder: Reidun Åndal
Adresse: Vassenden, 6444 Farstad
Tlf: 71 29 31 15
Mobil: 990 87 893
E-post: nri@imf.no

Molde Folkehøyskole
Rektor: Helge Kjøll jr.
Adresse: Raumav. 2, 6411 Molde
Tlf.: 71 25 94 70
Fax: 71 25 94 99
E-post: rektor@molde.fhs.no
Internett: www.molde.fhs.no

Høgtun Folkehøyskole
Rektor: Edgar Fredriksen
Adresse: 6639 Torvikbukt
Tlf.: 71 29 13 30
Fax: 71 29 38 20
E-post: Edgar@hogtun.no
Internett: www.hogtun.fhs.no

romsdal Ungdomsskole
Rektor:  Øyvind Fonn
Adresse: Ingebrigtveien 11, 6411 Molde
Tlf.: 71 25 72 90
E-post: romusk@c2i.net
Internett: www.romusk.no

Indremisjonsnytt
Redaktør:                        Jan Inge Nasvik
Ansv. redaktør: Arild Ove Halås
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Trykk: Mediatrykk
Ant. nr. pr. år: 10
Pris: kr. 200,- pr. år. (Frivillig kontingent)

påmelding leir
Tlf.: 71 25 27 31
E-post: nri@imf.no
Internett: www.nri-ung.no

ByForeNINGer
Kristiansund Indremisjon
Forsamlingsleder: Jan Inge Nasvik
Adresse: Langv. 19, 6509 Kristiansund
Tlf.: 71 67 10 01
E-post: kristiansund@imf.no

Molde Indremisjon
Forsamlingsleder: Audun Vesetvik
Adresse: Fannestrandsv. 4, 6415 Molde
Tlf.: 71 25 28 73
E-post: molde@imf.no

Kretsglimt
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